
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 22. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 389
Vil ministeren venligt oplyse hvor mange fartøjer, der meldte sig ud af kystfi-
skerordningen efter at have været med i den første periode, i det ministeren i
sit endelige svar på spørgsmål 344 (alm.del) til Udvalget for Fødevarer, Land-
brug og Fiskeri 2011-12 oplyste forskellen i tilmeldte til kystfiskerordningen i
mellem den nuværende og sidste periode. Spørgsmål 344 lød dog på, hvor
mange fartøjer der har meldt sig ud af kystfiskerordningen efter første perio-
de, ikke forskellen de to perioder imellem. Derfor ønskes der stadig svar på
spørgsmålet om antallet af udmeldinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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